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شماره

صفحه

روزنامه

رئیس دایره اعتبارات بانک های تجاری بانک مرکزی گفت: سقف تسهیلات 
قرض الحسنه اعطایی به اشخاص حقیقی تا ۲۰۰ میلیون تومان افزایش پیدا کرده 

و دوره بازپرداخت آن ۶۰ ماهه است.
به گزارش تسنیم، رئیس دایره اعتبارات بانک های تجاری بانک مرکزی درباره 
قرض الحسنه  تسهیلات  سقف  ۱۴۰۱ گفت:  سال  در  قرض الحسنه  وام  افزایش 
دوره  و  کرده  پیدا  افزایش  تومان  میلیون   ۲۰۰ تا  حقیقی  اشخاص  به  اعطایی 

بازپرداخت آن ۶۰ ماهه است.
افزود: سقف تسهیلات  با رادیو سخن می گفت  هاشم مولایی که در مصاحبه 

میلیون تومان  به ۵۰۰  اشتغالزایی برای کسب و کارهای خرد و کوچک هم 
به  و  شده  تعیین  ماه   ۸۴ حداکثر  آن  بازپرداخت  دوره  و  کرده  پیدا  افزایش 

بانک های قرض الحسنه مهر رسالت هم ابلاغ شده است.
وی درباره اینکه چه شرکت ها و کسب و کارهایی می توانند از این تسهیلات 
استفاده کنند؟ گفت: هدف قانونگذار این است که کسب و کارهای خرد و 
کوچک و شرکت های کوچک رونق بگیرد و به تشخیص بانک می توانند از 
این تسهیلات بهره مند شوند و اشخاص حقیقی و کسانی هم که کسب و کاری 

را راه می اندازند، می توانند به این بانک ها برای دریافت مراجعه کنند.

دائماً  امارات  که  گفت  قرقاش 
با  ارتباطی  پل های  ایجاد  برای 
و  می کند  تلاش  همسایگان  همه 
ضرر  و  آسیب  منبع  کشور  این 
برای هیچ کشوری از جمله ایران 

نخواهد بود.
مشاور   ، رویداد۲۴  گزارش  به 
تاکید  امارات  دولت  رئیس 
حل  دنبال  به  کشورش  که  کرد 

اختلافات با ایران است.
العین  از  نقل  به  ایسنا  به گزارش 
مشاور  قرقاش،  انور  الاخباریه، 
امور  در  امارات  دولت  رئیس 
سخنرانی  یک  در  دیپلماتیک 
همواره  کشورش  که  گفت 
با  خود  اختلافات  حل  برای 
ایران از طریق راه حل سیاسی و 
این  به  دادن  پایان  و  دیپلماتیک 

اختلافات تلاش می کند.
خواهان  امارات  کرد:  تاکید  وی 
و  ترکیه  ایران،  با  روابط 

کشورهای عربی است.
دائماً  امارات  که  گفت  قرقاش 
با  ارتباطی  پل های  ایجاد  برای 
و  می کند  تلاش  همسایگان  همه 
ضرر  و  آسیب  منبع  کشور  این 
برای هیچ کشوری از جمله ایران 

نخواهد بود.
امارات  دولت  رئیس  مشاور 
توجه  با  که  تاکید کرد  همچنین 
بوجود  بین المللی  تغییرات  به 
مسئولیت  کشورها  همه  آمده 
مشترکی نسبت به ثبات منطقه ای 
و شکوفایی آن دارند و ما نیازمند 
بیشتر  منطقه ای  نشست های 

میان  گفتگو  و  همکاری  برای 
ترکیه  از جمله  منطقه  کشورهای 

و ایران هستیم.
آل  زاید  بن  عبدالله  شیخ  اخیراً 
در  امارات  خارجه  وزیر  نهیان، 
حسین  با  تلفنی  گفت وگوی 
خارجه  وزیر  امیرعبداللهیان، 
ماه  تبریک  ضمن  کشورمان 
رمضان، با اشاره به منافع مشترک 
روابط  توسعه  در  کشور  دو 
مختلف،  عرصه های  در  فی مابین 
فرصت های  بررسی  خواهان 

همکاری مشترک شد.
وزیر امور خارجه امارات در مورد 
شرائط جدید منطقه نیز گفت که 
بهبود  شاهد  اخیر  هفته های  طی 
دیدار  و  هستیم  منطقه  در  شرائط 
رئیس جمهور بشار اسد از امارات 
در  موقت  آتش بس  برقراری  و 
طرف ها  همه  برای  فرصتی  یمن 
تا از آن برای  فراهم کرده است 
از  پرهیز  و  پیشرفت  و  توسعه 

افزایش تنش بهره برداری نمایند.
وزیر امور خارجه امارات در این 
گفتگو تاکید کرد: امارات متحده 
عربی به هیچ طرفی اجازه اقدامات 
از  تحریک آمیز  یا  خرابکارانه 
کشورهای  علیه  خود  خاک 

همسایه امارات را نخواهد داد.

همزمان با هفته هنر انقلاب اسلامی 
در شهر صدرا برگزار شد؛ 

پاسداشت هنر انقلاب اسلامی در کنار 
یادمان شهدای گمنام

عناصر طالبان، حجت الاسلام یارمحمد رحمتی، رئیس دفتر مرکز فرهنگی 
تبیان در کابل را پنجشنبه ۲۵ فروردین بازداشت کرد.

آنکه  از  پس  و  چهارشنبه  روز  رحمتی  یارمحمد  فرارو،  گزارش  به 
باهدف  کردند،  حمله  هرات  در  ایران  کنسولگری  به  معترضان 
سفارت  مقابل  در  تجمع  یک  ایرانی  دیپلمات های  از  دلجویی 
را  سفارت  ورودی  و  برگزار  کابل  در  ایران  اسلامی  جمهوری 
هدیه  آنان  به  ایرانی  دیپلمات های  و  سفیر  با  دیدار  در  او  کرد.   گلباران 

داد.
رحمتی هدف از این کار را عذرخواهی بابت حمله معترضان به کنسولگری 
اتحاد میان  ایران در هرات عنوان کرد و گفت هدفش تقویت برادری و 

ایران و افغانستان است.
دفتر مرکز فعالیت های فرهنگی اجتماعی تبیان در کابل با صدور بیانیه ای 
اعلام کرد: نیروهای طالبان مسئول دفتر این مرکز در کابل را برای پاره ای 

توضیحات بدون هیچ گونه درگیری با خود بردند.

مواد تحت  دارو و  امور   مدیرکل 
در  دارو  و  غذا  سازمان  کنترل 
هفته ای  یک  تأخیر  علت  مورد 
اهدایی  واکسن های  ترخیص  در 
بخش  »مهمترین  گفته:  خارج،  از 
برای اینکه بتوانیم دارو و به ویژه 
ترخیص  را  بیولوژیک  داروهای 
است  کیفی  کنترل  مدارک  کنیم، 
ارسال  از  بعد  مدارک  این  که 
ما  دست  به  واکسن ها  محموله 
رسیده« در پاسخ باید گفت: امروز 
همانند ۵0سال پیش نیست که لازم 
باشد لاشه های فیزیکی فاکتورها و 
بررسی  به  سپس  مشاهده،  مدارک 
آن  همه  بلکه  شود  پرداخته  آنها 
و  عکسبرداری  از  پس  مدارک 
مجازی  فضای  طریق  از  ارسال 
اجتماعی(  شبکه های  یا  و  )ایمیل 
اینکه  به  توجه  با  و  دریافت  قابل 
توسط  بارکد هستند  دارای  معمولًا 
راستی  و  صحت  به  خوان  بارکد 
آزمایی آنها می توان پی برد. مگر 
چاپارها  پیش که  ۲00سال  همانند 
را جابجا  نامه های کاغذی  با اسب 
می کردند باید یک هفته منتظر ماند 
تا فاکتورها از راه برسد؟ تنظیم و 
و  همزمان  معمولًا  فاکتور  صدور 
محموله ها  بارگیری  از  قبل  حتی 
به  هم  آنها  ارسال  و  می شود  انجام 
به ساعت و روز و  نه  دقیقه است 

هفته!
باید  واکسن ها  اینکه  به  توجه  با 
نگهداری  خاصی  شرایط  تحت 
جهت  بهانه ای  هیچ  نباید  شوند 

و  حمل  و  ترخیص  در  تأخیر 
آورده  آنها  جابجایی  و   نقل 

شود.
که  موقعی  مسئولان  امروز 
به  باید  بزنند  حرف  می خواهند 
سطح فهم و درک مردم دقت کافی 
کنند  استدلال هایی  و  باشند  داشته 
قرار  افکار عمومی  اقناع  مورد  که 
توسط  که  سخنانی  عموماً  گیرد. 
بیان  مختلف  مراکز  سخنگویان 
می شود جهت توجیه افکار عمومی 
در  که  است  مردم  کردن  قانع  و 
زمان ما باید با تکیه بر حقیقت و 
تا  شود  بیان  با صداقت  و  واقعیت 
مردم به گفته های آنها اعتماد پیدا 

کنند.
حتی اگر آنچه مدیرکل امور دارو 
گفته عین واقعیت باشد، این روش 
روش های  و  شده  منسوخ  باید 
آن  جایگزین  لحظه،  به  و  آنلاین 
است  سالی  چند  متأسفانه  شود. 
انواع  دارو،  از  نظر  صرف  که 
از خارج وارد  نیز که  مواد غذایی 
کشور می شود آن قدر در انبارهای 
بعضاً  که  می ماند  معطل  گمرک 
فاسد و از حیّز انتفاع ساقط می شوند. 
نیز  غیرخوارکی  کالاهای  سایر 
گاهی  است  کشور  نیاز  مورد  که 
خاک  گمرک ها  در  ماه  چند  تا 
نمی شوند.  ترخیص  و  می خورند 
این تاخیرها همگی به زیان اقتصاد 
و  دولت  حتی  و  مردم  و  کشور 
بخش خصوصی است و باید فکری 

به حال آنها شود.

نقد و تحلیل خبر
گروه نقد و تحلیل خبر روزنامه طلوع

از هر دری کلامیبه قلم مدیرمسئول

 جای سؤال است که چرا واکسن های وارداتی که 

تاکنون کمتر از ۱۵ دقیقه از گمرک ترخیص می شد 

یک هفته در انبارهای گمرک نگهداری شده است 

امارات: 

نماینده بستان آباد در مجلس می گوید: برخی فشارهای داخلی مانع مذاکره 
این کار صادر شده بود، ولی  ایران و آمریکا شد. حتی تلویحاً مجوزهای 
تعداد معدودی که صدایشان بلند است، جلوی کار را گرفتند و اکنون شاهد 
توقف مذاکرات به لحاظ نتیجه هستیم که این اتفاق به واسطه جریان های 

خاصی است که تعدادشان معدود، اما صدایشان بلند است.
دوران  در  رئیسی  ابراهیم  سید  شعارهای  از  یکی   ، رویداد۲۴  گزارش  به 
برجام  به سرانجام رسیدن  توان  ما  بود که  این  انتخابات ریاست جمهوری 
این  گذاشت  نخواهیم  که  شد  گفته  ادامه  در  همچنین  داشت.  خواهیم  را 
مذاکرات فرسایشی شود و اقتصاد کشور را به واسطه این مذاکرات معطل 

نمی گذاریم و در اصلاح »اقتصاد ایران شرطی نخواهد شد«.
است، می بینیم که  از دوران کاری دولت سیزدهم گذشته  ماه  حال که ۹ 
مذاکرات همچنان به نتیجه نرسیده است و از طرفی، برخوردهای طرف های 
مقابل هم به گونه ای بوده است که صدای برخی نمایندگان حامی دولت در 
مجلس را هم درآورده است و به دولت تذکر دادند که اگر کار این طور 

پیش برود، توافق را قبول نخواهیم کرد.
پرسش اصلی این است که دولت وقتی می گوید نخواهیم گذاشت مذاکرات 
فرسایشی شود، دقیقاً چه زمانی را برای این موضوع در نظر گرفته است و 
میز  از سر  را  زمانی خود  مذاکرات، چه  نتیجه رسیدن  به  در صورت عدم 

مذاکره کنار خواهد کشید؟
خصوص  در  نمی خواهیم  ما  می گوید  بستان آباد  نماینده  نوری  غلامرضا 
برای  خوبی  جمله  مذاکرات،  شکست  چون  کنیم،  پیش داوری  مذاکرات 
کشور نیست و دوست هم نداریم این اتفاق به وقوع بپیوندد. او به رویداد 
۲۴ می گوید: علاقه مند هستیم با حفظ منافع ملت ایران، مذاکرات برجام به 
نتیجه برسد، ولی متاسفانه احساس می شود دولت اراده لازم را ندارد و تحت 

تأثیر یک سری جریان ها فشار است.
عضو کمیسیون کشاورزی مجلس افزود: اکنون شاهد توقف مذاکرات به 
که  است  خاصی  جریان های  واسطه  به  اتفاق  این  که  هستیم  نتیجه  لحاظ 
تعدادشان معدود، اما صدایشان بلند است. از این رو، امیدوارم دولت مصالح 
مردم و کشور را در نظر بگیرد و به قولی که به مردم داده که مذاکرات را 

به سرانجام برساند، عمل کند.
مذاکرات  گذاشت  نخواهیم  که  گفتند  دولتمردان  کرد:  تصریح  نوری 
اگر  من  اعتقاد  به  و  است  کشیده  طول  کار  تاکنون  اما  شود،  فرسایشی 
می خواهد خود را اثبات کند باید در همین روزها یا هفته های پیش رو، توافق 

برجام را در عمل نشان دهد.
وی در پاسخ به اینکه همچنان مذاکرات پشت صحنه ایران و آمریکا ادامه 
دارد؟ گفت: بله، این اتفاق طبیعی است و مذاکره پشت پرده انجام می شود، 
چون دو طرف اصلی مذاکره، ایران و آمریکا هستند. اکنون هم کشورهایی 
این دو کشور را به هم می رسانند، ولی بهترین  به عنوان واسطه، پیام های 
این صورت، کارها  بود، چون در  ایران و آمریکا  مذاکره مستقیم  روش، 

سریع تر جلو می رفت و نتیجه زودتر حاصل می شد.
کشورهای  داشت:  اظهار  شرقی  آذربایجان  استان  نمایندگان  مجمع  عضو 
واسطه، اول منافع خود را لحاظ می کنند. مثلًا با خود حساب می کنند اگر 
ایران نفت خود را بفروشد، چه تأثیر مثبتی برای  توافق صورت بگیرد و 
آن ها رخ خواهد داد. اگر به این رسیدند که منافعشان تأمین می شود، آنگاه 
پیام دو کشور را به یکدیگر می رسانند، پس بهتر بود که این پیچیدگی ها 
این روند،  منتقل می کردیم. در  را کنار می گذاشتیم و مستقیم حرف ها را 
خیلی از مسائلی که کشورهای ثالث نمی توانند حل کنند را خودمان رفع و 

رجوع می کردیم.
نوری در پاسخ به این پرسش که چرا مذاکره مستقیم بین ایران و آمریکا 
برقرار نشد؟ گفت: برخی فشارهای داخلی مانع این کار شد. حتی تلویحاً 
مجوزهای این کار صادر شده بود، ولی همین تعداد معدود جلوی کار را 

گرفتند.
نماینده بستان آباد در پایان خاطرنشان کرد: زمانی، افراد تیم مذاکره کننده 
فعلی ایران با همین تعداد معدودی که نگذاشتند مذاکرات در مسیر خوبی 
قرار بگیرد، هم صدا بودند. حال که تیم مذاکره کننده کار را دست گرفته و 
در میدان عمل هم واقعیت ها را دیده است، باز هم برایش سخت است که 
راهش را از این افراد معدود جدا کند، زیرا نگران این است که حرف های 

دیروزشان با عملکرد امروزشان پیش چشم مردم متناقض جلوه کند.

غلامرضا نوری نماینده بستان آباد:

دولت تحت فشار یک جریان خاص است

یک  نمی توان  محله ای  هر  در  گفت:  شیراز  شهر  شورای  رئیس  نائب 
مانند  محلات  موجود  ظرفیت های  از  می توان  اما  کرد  ایجاد  فرهنگسرا 

حسینیه ها استفاده کرد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی شورای اسلامی شهر شیراز 
با  شیراز  منطقه ۲ شهرداری  محرومیت زدایی  در جلسه  تذروی  تقی  محمد 
بیان اینکه محلات این منطقه وضعیتشان نسبت به گذشته قابل قیاس نیست، 
گفت: اقداماتی انجام شده اما باز هم نیاز است که کارهای بیشتری صورت 
گیرد. وی با ابراز تشکر از شهردار منطقه افزود:  از همه کسانی که در این 
منطقه اقداماتی انجام دادند و رضایت مندی خوبی در میان مردم ایجاد کردند، 
تشکر می کنم. تذروی با بیان اینکه حوزه بسیج و پایگاه های مقاومت در 

افراد  این  نکند  همکاری  هم  شهرداری  اگر  افزود:  می کنند  کار  توان  حد 
از  انتظار  می شود  باعث سرعت کار  تعامل  اما  ولی سخت تر  می کنند  کار 
شهرداری منطقه این است که برخی دستگاه های اجرایی را دعوت کند تا 

یک کار به سرانجام برسد و این یک گام به جلو است. 
نائب رئیس شورای شهر شیراز با بیان اینکه ما می توانیم لبخند رضایت را در 
مناطق محروم روی چهره مردم بنشانیم، گفت: مردم خوبی داریم، مردم در 

مقابل کارهای انجام شده تشکر می کنند و روحیه قدردانی دارند. 
وی با بیان اینکه در منطقه ۲ شهرداری محور شود تا مشکلات حل گردد، 
اما می توان از  افزود:  در هر محله ای نمی توان یک فرهنگسرا ایجاد کرد 

ظرفیت های موجود محلات مانند حسینیه ها استفاده کرد. 
تذروی عنوان کرد: زمین های شهرداری که تملک شده ولی رها گردیده از 
این ظرفیت ها برای بازی و ورزش نوجوانان و جوانان استفاده شود و یاوران 

شورا خودشان نگهداری و برنامه ریزی می کنند.  
به قرائت خانه دارند  نیاز  ندارند ولی  این منطقه کتابخانه  اینکه  ببان  با  وی 
فرهنگی  معاونت  از  بخوانند،  کتاب  آرامش  و  سکوت  با  دانش آموزان  تا 

شهرداری درخواست کرد در این زمینه ورود کنند. 
نائب رئیس شوراب شهر شیراز در پایان از یاوران شورا و بسیج که بدون 

چشمداشت از وقت خود برای رفع مشکلات مردم قدردانی کرد. 

نائب رئیس شورای شهر شیراز:

عضو شورا و ناظر منطقه ۲ شهرداری شیراز:

ضرورت اجرای طرح مسجدمحوری 
برای رفع معضل محلات

استاندار فارس فرمانداران را مکلف کرد تا با همکاری رئیس آموزش 
و پرورش شهرستان و خیرین، تا مهرماه آینده دانش آموزان بازمانده را 

به تحصیل برگردانند.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از پایگاه اطلاع رسانی استانداری فارس،  
با  استان  تربیت  و  تعلیم  خیرین  مجمع  نشست  در  ایمانیه  هادی  محمد 
بیان اینکه آموزش و پرورش استان آمار دقیق دانش آموزان بازمانده 
با همکاری  تا  مکلف کرد  را  فرمانداران  استخراج کند،  را  تحصیل  از 
دانش  آینده  مهرماه  تا  خیرین  و  شهرستان  پرورش  و  آموزش  رئیس 
آموزان بازمانده را به تحصیل برگردانند. نماینده عالی دولت در استان 
توسط  آموزان  دانش  بازگرداندن  اثرسنجی  و  رصد  به  اشاره  با  فارس 
استانداری، گفت: کیفیت تربیت نیز در کنار آموزش باید مدنظر قرار 
بگیرد و دانش آموزان تعلیم و تربیت را با یکدیگر داشته باشند. استاندار 
فارس ادامه داد: فرمانداران کلاس های فوق العاده مخصوص تربیت نیز 

در مدرسه برای دانش آموزان بازمانده از تحصیل فراهم کنند.
داد و  قرار  اشاره  را مورد  فارس در کارهای خیر  استان   وی ظرفیت 
اولیا  انجام شود حتی  مناسب  اطلاع رسانی  و  فراخوان  اگر  تأکید کرد: 
کمک  تحصیل  از  بازماندگان  بازگشت  در  نیز  عادی  آموزان  دانش 

خواهند کرد.

و  پیشرفت  صندوق  اینکه  به  اشاره  با  فارس  در  دولت  عالی  نماینده   
آبادانی استان ایجاد شده است، خاطرنشان کرد: در شورای برنامه ریزی 

و توسعه استان، کمک به خیرین تعلیم و تربیت مطرح خواهد شد.
  ایمانیه ورود خیرین به امور تعلیم و تربیت را کار ارزشمندی دانست و 
گفت: وقتی خداوند متعال خودش را در قرآن کریم معلم معرفی می کند، 

بنابراین فعالیت در این عرصه باقی الصالحات خواهد بود.
از  بازمانده  آموزان  دانش  مهارت  افزایش  بر  تأکید  با  فارس  استاندار   
تحصیل، بیان داشت: کودکان خیابانی و کار نیز می توانند تحت پوشش 
مفید  مهارت های صحیح،  تا  گیرند  قرار  تربیت  و  تعلیم  خیرین  مجمع 
یابد؛  سنی کاهش  رده  این  از  سوءاستفاده  تا  بگیرد  فرا  را  ارزشمند  و 

بنابراین زمینه باید فراهم شود.

به دستور استاندار فارس؛

وزارت بهداشت: 

شکایات خود را درباره افرایش 
قیمت دارو به سامانه ۱۹۰ ارائه کنید


